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Protokoll	  vid	  årsmöte	  i	  den	  ideella	  föreningen	  Aktion	  för	  Spårvägsfritt	  
Lund	  måndagen	  den	  14	  mars	  2016	  kl	  19.30.	  	  
Plats:	  IOGTs	  lokaler,	  Bantorget	  5	  i	  Lund.	  
	  
	  

1. Valdes	  Cecila	  Holm	  till	  ordförande	  och	  Christer	  Hjort	  till	  sekreterare	  för	  
mötet.	  

2. Fastställande	  av	  röstlängd	  för	  mötet	  (närvarolista	  –	  bilaga	  1).	  
3. Valdes	  Kerstin	  Frygner	  till	  protokolljusterare	  och	  rösträknare.	  
4. Frågan	  om	  mötet	  har	  utlysts	  på	  rätt	  sätt.	  Beslöt	  mötet	  att	  så	  har	  skett.	  
5. Fastställdes	  dagordningen.	  
6. a)	  Styrelsens	  verksamhetsberättelse	  för	  det	  senaste	  verksamhetsåret	  

(bilaga	  2).	  Föredrogs	  verksamhetsberättelsen	  av	  ordförande.	  Lotta	  
Lundgren	  redogjorde	  för	  planeringen	  av	  en	  ev.	  namninsamling	  för	  
folkomröstning	  och	  resultatet	  av	  den	  medlemsenkät	  som	  styrelsens	  
arbetsgrupp	  tillställt	  medlemmarna.	  Beslöt	  mötet	  att	  lägga	  
verksamhetsberättelsen	  med	  godkännande	  till	  handlingarna.	  

	  	  	  	  	  	  b)	  Styrelsens	  förvaltningsberättelse	  (balans-‐	  och	  resultaträkning)	  för	  det	  	  	  
senaste	  verksamhets-‐	  räkenskapsåret.	  Årets	  resultat	  var	  7.481.	  Beslöt	  mötet	  
att	  lägga	  redovisningen	  till	  handlingarna.	  	  
7.	  	  Revisionsberättelse	  för	  verksamhets-‐	  räkenskapsåret	  undertecknad	  av	  
revisorerna	  Tove	  Persson	  och	  Nils	  Norrssell.	  Revisorerna	  har	  inte	  funnit	  
anledning	  till	  anmärkning	  och	  tillstyrker	  att	  styrelsen	  beviljas	  ansvarsfrihet.	  	  
8.	  	  Beslöt	  mötet	  att	  bevilja	  styrelsen	  ansvarsfrihet	  för	  den	  tid	  revisionen	  
avser.	  
9.	  Mötet	  beslöt	  att	  fastställa	  oförändrad	  medlemsavgift	  100	  kr	  för	  år	  2016.	  
10.	  Valdes	  Börje	  Hed	  till	  föreningens	  	  ordförande	  för	  en	  tid	  av	  ett	  år.	  
11.	  Val	  av	  övriga	  styrelseledamöter	  för	  en	  tid	  av	  två	  år,	  varvid	  hälften	  ska	  
väljas	  varje	  år.	  Omvaldes	  Anitha	  Bruun,	  Christer	  Hjort,	  Cecilia	  Holm	  och	  
Charlotte	  Lundgren	  för	  en	  period	  av	  två	  år.	  	  Valdes	  (nyval)	  Monika	  Krantz	  och	  
Istvan	  Ulvros	  för	  en	  period	  av	  två	  år.	  Gertrud	  Trygg	  valdes	  för	  ett	  år	  
(fyllnadsval	  för	  avgående	  Vladimir	  Liharevski).	  	  
12.	  Valdes	  Henrik	  Hermerén	  och	  Sten	  Gülich	  till	  revisorer	  och	  Nils	  Norssell	  
och	  Tove	  Persson	  till	  revisorssuppleanter	  för	  en	  tid	  av	  ett	  år.	  
13.	  Valberedningen.	  Valdes	  Per	  Broberg	  (omval)	  och	  Anne	  Landin	  (omval),	  
sammankallande	  och	  Lena	  Ymén	  för	  en	  tid	  av	  ett	  år.	  
14.	  Behandling	  av	  styrelsens	  förslag	  och	  i	  rätt	  tid	  inkomna	  motioner.	  Inga	  
förslag	  eller	  motioner	  hade	  inkommit.	  
15.	  Övriga	  frågor.	  	  
Föreningens	  fortsatta	  verksamhet:	  Redogjorde	  sekreteraren	  kortfattat	  för	  
några	  punkter	  som	  den	  avgående	  styrelsen	  listat	  som	  viktiga	  för	  det	  fortsatta	  
arbetet.	  	  
Några	  ledamöter	  framförde	  sina	  åsikter,	  bl	  a	  Gunnar	  Järvstad	  som	  menade	  att	  
AFSL	  fortsatt	  skulle	  bevaka	  den	  rättsliga	  processen	  kring	  spårvagnsbeslutet	  
och	  också	  möjligheterna	  att	  initiera	  ett	  medborgarinitiativ	  i	  frågan.	  Vidare	  



ansåg	  han	  det	  viktigt	  att	  styrelsen	  och	  medlemmarna	  fortsatt	  är	  aktiva	  i	  
massmedia	  genom	  insändare	  och	  debattartiklar.	  Thomas	  Lundgren	  
framförde	  en	  fundering	  att	  AFSL	  måhända	  skulle	  ompröva	  sin	  inställning	  till	  
spårvägen,	  fr	  a	  etapp	  nr	  1,	  eftersom	  den	  nu	  är	  beslutad.	  
	  
16.	  Överlämnade	  sekreteraren	  på	  föreningens	  vägnar	  en	  blombukett	  till	  
Cecilia	  Holm	  som	  tack	  för	  hennes	  insatser	  som	  ordförande	  under	  två	  
perioder.	  Kerstin	  Frygner,	  Vladimir	  Liharevski	  och	  Thomas	  Lundgren	  
avtackades	  likaledes	  med	  varsin	  tulpanbukett	  för	  sitt	  arbete	  för	  föreningen.	  
Avgående	  valberedningsledamoten	  Staffan	  Lindberg	  var	  pga	  av	  resa	  i	  Indien	  
förhindrad	  att	  mottaga	  buketten	  som	  i	  stället	  överlämnades	  till	  sekreteraren	  
som	  tack	  för	  årets	  protokollskrivande.	  
	  
	  
Lund	  som	  ovan	  
	  
Christer	  Hjort	  
Sekreterare	  

	  


